
Marin Ćubela 
Poštovani oče biskupe Ratko, 
 
Pozdravljam Vas u ime svih krizmanika i vjernika župe Presvetoga Trojstva 
Blagaj-Buna! 
Shvatili smo pripravu za sv. krizmu veoma ozbiljno i na takav način želimo 
primiti darove Duha Svetoga. 
Netko od nas spomenu: „Još uvijek nisam svjestan značenja Potvrde, ali znam 
da sam na pravom putu!", a netko reče: "Iako sad nisam baš potpuno svjestan 
svega toga, nadam se da ću s vremenom sve to shvatiti!".  
I opet netko. "Isprva nisam krizmu shvaćala ozbiljno. Pripravu sam smatrala 
samo kao neko druženje i trebalo mi je dosta vremena da shvatim pravo 
značenje krizme." 
 
Ipak kod većine se krizmanika vidi da su župni vjeronauci i nedijeljene sv. 
mise pomogli da shvatimo koliko nam je vjera važna u životu. Netko reče da se 
svega ovoga boji, ali u društvu s Vama i Duhom Svetim, oče biskupe, sve će se 
promijeniti te ćemo biti nadam se i mudriji i razumniji i s više znanja i 
sposobni primiti savjet i jači i pobožniji a sve u strahopoštovanju pred 
Presvetim Trojstvom. Očekujući od nasljednika apostolskoga molitvu i 
polaganje ruku na nas srdačno Vas pozdravljamo! 
Oče Biskupe, dobro nam došli! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Lovro Šaravanja 
Preuzvišeni oče nadbiskupe Želimire,  
pozdravljam Vas u ime nas 51 krizmanika i zahvaljujem Vam što ste ovaj 
dan izabrali kao dan proslave 40. obljetnice Vašega svećeničkoga 
djelovanje.  
Ohrabrite nas danas kao što ste ohrabrivali svoj vjerni dubrovački puk 
tijekom ratnih godina, 
ili kada ste ohrabrivali mlade dok su se pripremali za duhovni poziv u 
sarajevskoj bogosloviji, 
ili dok hrabrite zadarski Vam povjereni puk.  
Iz Vaših riječi vidi se koliko volite svoj narod i rodnu Vam grudu. Vašim 
riječima ojačajte nam vjeru koja je itekako potrebna svima a posebice 
nama mladima.  
Razbijte nam strah i ulijte vjeru u budućnost!  
Bog nam u djelotvornoj snazi Duha Svetoga, koji je naš Gospodin i 
Životvorac, daruje sve potrebno za spoznavanje svoje vjere i život u 
Njegovoj blizini. Potaknite nas da budemo otvoreni darovima Duha 
Svetoga!  
Ista pouka dobro će doći i roditeljima da ih opomenemo da je djeci 
najpotrebnije ono što im hrani dušu. 
Oče biskupe, molimo Vas da ovu svetu misu prikažete za nas, naše obitelji i 
našu župnu zajednicu. 
Preuzvišeni oče nadbiskupe dobro nam došli! 
 


